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Από το υπ’ αριθ. 20/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 409/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Aπόρριψη αίτησης της  σχολής οδηγών 
"ΗΝΙΟΧΟΣ" για παραχώρηση ή μη 
χώρου στάθμευσης οχημάτων επί της 
οδού  Καρατάσου 

 
       Σήμερα 23 Αυγούστου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Τριποτάμου, στο καφενείο Κ. Χιονίδη, ύστερα από την με ημερομηνία 
19-8-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  21 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Ουρσουζίδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Α. Ταραλάς Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Χ. Γεωργιάδης Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Σ.  Παναγιωτίδης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ι. Ακριβόπουλος  
12. Α. Κεσίδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη    συζήτηση    της    υπ’   αριθ.   410/99 
14. Χ.  Σκουμπόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
15. Β. Γιαννουλάκης 2) Κατά    τη     συζήτηση    της   υπ’   αριθ.   415/99    απόφασης 
16. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησε  ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος  
18. Ε. Σοφιανίδης  
19. Ε. Κουκουρδής  
20. Γ. Μανακούλης  
21. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 22-1-99 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών με 
την οποία αυτή λαμβάνοντας υπόψη την υπ’ αριθ. 175/98 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου με την οποία εστάλη το θέμα στην επιτροπή Τεχνικών Θεμάτων καθώς 
και τις τοποθετήσεις των μελών της επιτροπής, εισηγείται κατά πλειοψηφία την 
παραχώρηση δύο (2) θέσεων στάθμευσης επί της οδού Καρατάσου, έως ότου 
ολοκληρωθούν οι κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στην πόλη. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Γκαβαϊσές :Η επιτροπή το έχει ξαναδεί το θέμα και εμμένει στην παλιά της 
άποψη.Το θέμα παλαιότερα είχε προταθεί να πάει στην επιτροπή ανάπτυξης αλλά δεν 
πήγε εκεί και ήρθε  και ήρθε στην  επιτροπή τεχνικών. 
 Δήμαρχος :Αν ανοίξουμε πόρτα θα έρθει μία σειρά αιτημάτων εύλογα που θα 
έχουμε ν'αντιμετωπίσουμε τέτοιες  καταστάσεις. Νομίζω ότι μέχρι τώρα το ΔΣ 
κράτησε μία αρνητική στάση με εξαίρεση του συλλόγου Α.μ.Ε.Α. 
 Δεν θα πρέπει να προχωρήσουμε στην παραχώρηση. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Γιαννουλάκης :Επειδή είναι παρών οι εκπρόσωποι της σχολής θα ήθελα να 
ρωτήσω αν θέλουν το χώρο για μόνιμη στάθμευση ή για την αποβίβαση και 
επιβίβαση των μαθητών. 
 Κοντός Αργ., εκπρόσωπος σχολής :Δεν τον θέλουμε για μόνιμη στάθμευση. 

Γκαβαϊσές : Η επιτροπή παγίως τηρεί  αυτό που πρότεινε ο Δήμαρχος.Η 
μοναδική εξαίρεση γίνεται για το λόγο ότι έχει μία συνεχή ροή επιβιβάσεως και 
αποβιβάσεως μαθητών. Το κάνει επί της οδού Βενιζέλου. Ετσι το είδαμε. Επί της 
ουσίας δεν διαφοροποιηθήκαμε από την άποψη του Δημάρχου. 
 Κουρουζίδης :Συμφωνώ με τον Δήμαρχο. Το ΔΣ επί σειρά ετών κρατά αυτή 
τη στάση χωρίς να έχει δημιουργηθεί   κάποιο πρόβλημα. Θα δημιουργηθεί πρόβλημα 
απ' αυτήν την  παραχώρηση και από άλλες μετέπειτα που θ΄ακολουθήσουν. Υπάρχει 
το πρόβλημα που αναφέρθηκε επειδή είναι στο κέντρο της πόλης. Εάν ήταν σε 
περιφερειακή θέση δεν θα υπήρχε. Να δουν το θέμα οι ίδιοι. Ας αλλάξουν τη θέση 
του κατ/τος τους. 
 Πουλασουχίδης :Διαδικαστικά. Το θέμα ήρθε χωρίς να έχει  περάσει από την 
άτυπη επιτροπή κυκλοφορίας. Θα πρέπει να παραπεμφθεί το θέμα σ΄αυτήν. 
 Επί της ουσίας στο παρελθόν έχουν τεθεί αιτήματα από εμπόρους της πόλης 
για παραχώρηση  χώρων στάθμευσης μπροστά από τα κατ/τά τους προβάλλοντας 
κάποιο σοβαρό λόγο. Ξεπεράστηκε το θέμα με την παραπομπή του στον Εμπορικό 
σύλλογο  να προτείνει αυτός σε ποια από τα μέλη του θα γίνουν παραχωρήσεις. 
Κόλλησε το θέμα γιατί δεν θέλει κανείς να γίνει κακός. 
 Προκύπτει αναγκαιότητα  σε κάποιους να βρεθεί τρόπος να σταθμεύουν. 
Είναι πολλές οι περιπτώσεις και δεν μπορούμε να τις ικανοποιήσουμε. Για το λόγο 
αυτό συμφωνώ με τον  Δήμαρχο. Είναι γενικό το πρόβλημα και δεν  λύνεται με 
μεμονωμένες λύσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Όταν άρχισε να λειτουργεί η επιτροπή κυκλοφορίας είπα στο 
Δ.Σ ότι θα  πρέπει να τη συγκροτήσουμε για να λειτουργεί τυπικά και νόμιμα. Το 
άτυπο δημιούργησε   αυτή τη δυσλειτουργία στο Δήμο να επικαλύπτει δηλ. η 
επιτροπή τεχνικών θεμάτων την επιτροπή κυκλοφορίας. Συμφωνώ με την 
επιχειρηματολογία του κ. Γκαβαϊσέ.Είναι ειδικής φύσεως κατ/μα και επειδή δεν 
μπορεί να σταθμεύει επί της Βενιζέλου να δώσουμε 2 θέσεις στάθμευσης. 
 Επισημαίνω στο σώμα ότι οι αποφάσεις αυτές είναι  κανονιστικού χαρακτήρα 
και  να περνούν από τη Δ.Ε. . Άρα οι δύο επιτροπές πρέπει να  εισηγούνται στη Δ.Ε. 
και στη συνέχεια να εγκρίνει το Δ.Σ. Στο εξής αυτό πρέπει ν' ακολουθείται. 



 Πρόεδρος :Ειπώθηκαν κάποια  πράγματα που όσον αφορά το προεδρείο θα 
εφαρμοστούν, ωστόσο προτείνω ν'αποφασίσουμε. 
 Ποιοι συμφωνούν με την μη παραχώρηση; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. 
Κεσίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της επιτροπής; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Κ. Γκαβαισές, Μ. Σουμελίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Λ. 
Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 22-1-99 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές εκφράστηκαν 
κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την από 15-12-97 αίτηση της Ο.Ε. «ΤΑΞ. ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ – 
Ν. ΚΑΙΣΙΔΗΣ – Α. ΚΟΝΤΟΣ» Σχολής Οδηγών «ΗΝΙΟΧΟΣ» για παραχώρηση 
χώρου στάθμευσης οχημάτων. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    409/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-9-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


